
 

 

  
DOMI Bolig    Afdeling 1 

 

Bestyrelsesmøde afholdt d. 1. juli 2021 

Referat: 

 

Vi skal have ajourført fødselsdags kalenderen, da der er udskiftet mange 

lejere. Oda og måske Kaj følger op. Vi giver jo gaver til beboere fra 70 år – 

75 -  80 – 85 osv. 

Reprænsentantskabsmødet blev gennemgået. 

Vedrørende renovering af opgangene, foreslår vi, at farverne bliver som 

de er nu i opgangen Rådhusgade 31. 

Bestyrelsen anbefaler, at kælderrum renoveres ved fraflytning, da mange 

har defekte vægge. (indsendes som forslag til afdelingsmødet) 

Ukrudtsbekæmpelse med dampmaskinen har den mangel, at den ikke 

kommer ud i hjørner og kroge hvor ukrudtet er. (NP og Herdis er 

orienteret) 

Kloarken ved gavlen ved nr. 25 er i disse dage ved at blive udskiftet. Der 

var blevet lovet forhåndsorientering til beboerne inden start, hvilket ikke 

er sket og det er meget utilfredsstillende. 



 

 

Vedrørende eftersyn af altaner, mener Ane hun har hørt det bør være 

hvert 5. år og ikke hvert 10. som planen er. 

Vedrørende restaffald ved nr. 31, problemet er ikke ret stort, men NP har 

d. 4. maj lovet at bestille 1 container mere, indtil den nye affaldsplan 

kommer i 2022. 

Bestyrelsen stiller forslag til afdelingsmødet om, at plante frugttræer bag 

25 – 31. 

Afdelingsmøde den 31. august blev berørt.  

Formand Ane Rasmussen stopper som formand og bestyrelsesmedlem 

Oda Sønderbak stopper også. 
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